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ACTA

Assumpte: Acta del Consell de Barri de la Bolleria i Sobrestany – 28.03.19

A Torroella de Montgrí, el 28 de març de 2019, a les 20 h es reuneix a Can 28, el Consell de
Barri de la Bolleria i Sobrestany, sota la presidència del regidor de participació ciutadana, Sr.
Marc Calvet i Martí. També hi assisteix el regidor d’urbanisme i brigada municipal, Sr. Jordi
Colomí i la tècnica de participació ciutadana, Sra. Roser Ayats. 

S’obre la reunió a les 20 h amb una benvinguda per part del regidor, que també explica
l’ordre del dia de la sessió. Un cop feta aquesta prèvia, la tècnica de participació ciutadana
explica les inversions executades /als diferents consells de barri a les anualitats 2017/18 i
explica les inversions previstes per aquest any 2019.

Seguidament es fa un repàs de les actuacions demandes a l’última reunió del 28.11.18:

• S’ha traslladat a l’empresa de manteniment el problema amb el fanal tort al núm. 19
del barri de Sobrestany.

• La Brigada municipal té l’encàrrec d’anar fent manteniment de tots els espais públics
municipals. En cas que els veïns detectéssiu la necessitat d’algun repàs, es pot
comunicar a l’àrea de participació. 

• Demanda de tallar els pals de fusta nous col·locats a la Plaça de Sobrestany a 30-25
cm. S’ha d’anar molt en compte en que aquests siguin visibles des dels vehicles.

• Per col·locar una font d’aigua potable a la nova plaça de Sobrestany, s’hauria de fer
una canalització nova d’aigua i això comporta un cost que no està previst
pressupostàriament. Es pot preveure com una petició futura dels projectes d’inversió
dels consells de barri per la propera legislatura. 

• L’Àrea de Medi Ambient de l’Ajuntament ha parlat amb els propietaris dels xiprers del
final del c. Tramuntana que impedeixin la visibilitat a l’accés a la carretera i s’ha fet
un requeriment també per escrit. Hi ha bona predisposició per part dels propietaris. Al
c. Olivars s’entén que al ser més ample, no és tan necessària aquesta actuació.

Posteriorment, els representants municipals obren el torn obert de paraula i es fan les
següents observacions:

Una veïna reitera que s’haurien de fer tallar els xiprers del final del c. Tramuntana. Els
representants municipals expliquen que estan dins una propietat privada i que s’han de
seguir tots els passos administrativament de manera correcta. 

Un veí pregunta per què els contenidors no es poden tancar amb estructures de fusta per
què quedin més endreçats i el regidor explica que acaben essent punts més bruts del
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normal, per què la gent no posa les escombraries dins els contenidors i s’ha de netejar molt
sovint tot l’espai. 

Un veí demana que es retiri la caixa d’ENDESA del pou de Sobrestany i els representants
municipals expliquen les gestions que s’han fet amb la companyia per retirar-ho. 

Una veïna comenta que des de fa poc viu a la zona de les Pedrera, que no hi ha enllumenat
públic i caldria posar algun tipus d’il·luminació encara que fós solar. També comenta que té
problemes amb la recepció del correu i demana si es podria posar algun tipus de bústies
col·lectives per rebre el correu. També demana que es repassi periòdicament el camí per
arribar a la zona de la Pedrera. 

Un veí demana que es resfalti el camí de Sobrestany.

Una veïna comenta que hi continuen havent mobles i trastos vells als costats dels
contenidors de la Bolleria i els representants municipals tornen a explicar el servei gratuït i
que a tots els contenidors de rebuig s’explica aquest servei. 

Es comenta una problemàtica amb els camions que passen pel camí de Sobrestany, que no
poden girar a la cantonada del camí que va cap a la Carretera de l’Escala. Els autobusos
que venen de Torre Ferrana a la casa de colònies també tenen problemes amb els girs. Es
proposa la possiblitat que els camions i autocars puguin sortir pel Mas Cremat. 

Al c. Lluis Albert, 23 hi falta una farola. Està pendent d’un judici i d’un expedient de
responsabilitat patrimonial. 

A la Plaça de l’Era s’haurien de retirar els cables i els pals que es van posar per fer la festa
de la plaça perquè no està previst que es torni a fer. Potser es podrien deixar els suports de
sota, per si mai es volgués tornar a posar. 

A la Plaça de l’Era amb c. del Pi, 7 es va deixar un rodillo i una manguera per regar els
arbres de la Plaça de l’Era, quan es van posar. El veí diu que s’hauria de renovar la
manguera i el rodillo per què està en molt mal estat. Ell ja es farà càrrec de regar, però
caldria renovar aquest material. A la Plaça de l’Era s’hi hauria de posar més sauló.

Un cop s’ha acabat el torn obert de paraula, els representants municipals agraeixen
l’assistència als veïns i veïnes i expliquen que totes les convocatòries es fan a través de la
web de l’Ajuntament, l’agenda mensual de l’Ajuntament i les xarxes socials oficials de
l’Ajuntament (facebook i twitter). També es recorda als veïns assistents que de totes les
reunions se’n redacta una acta i que aquesta es penja a la pàgina web de l’Ajuntament
(www.torroella-estartit.cat) uns dies desprès de la celebració de la reunió. 
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Un cop finalitzats tots els punts de l’ordre del dia, i finalitzat també el torn obert de paraula,
es dona per finalitzat el Consell de Barri. 

CLOENDA

I, sense més assumptes per tractar, el regidor de participació ciutadana de l’Ajuntament de
Torroella de Montgrí, clou la sessió a dos quarts de deu, del dia i lloc expressats al
començament.

Torroella de Montgrí, data de la firma digital

Regidor de participació ciutadana
Marc Calvet i Martí
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